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Interpellation 
Till Hälso o Sjukvårdsnämndens ordförande  

          Anna-Lena Danielsson.  
 
 
 

Vad blev det av regeringens satsning på föräldrautbildning? 
 

 

På Riksdags och Regeringsnivå har Kristdemokraterna drivit på om föräldrautbildning. Vi anser att 

föräldrarollen bör uppgraderas och att föräldrarna ska stärkas i sin roll. Därför är vi glad att i 

stadsbudgeten är avsatt medel just till föräldrautbildning. Vi tror att föräldrar kan behöva nycklar för att 

hjälpa sina barn.  

 

Vi är glada för vårt kontaktscenter som vi motionerat om och som på ett ypperligt sätt triagerar våra barn 

o unga dels till primärvårdens första linje, kommunernas insatser eller BUP.  Däremot är det 

bekymmersamt att inte första linjens psykiatri inom PV har resurser utan de triagerade dit återkommer 

till stor utsträckning till BUP.  

 

Men det har kommit till vår kännedom att man även trigerar till föräldrautbildning som glädjande har 

visat mycket goda resultat samt att Region Västerbotten är lite föregångare i just föräldrautbildning.  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande frågor: 

 

Hur stor andel av barnen som kommer till kontaktcenter triageras föräldrarna till föräldrautbildning? 
 

Hur upplever föräldrarna utbildningen? 
 

Hur stor andel av föräldrarna tackar nej till utbildning?  
 

Hur många barn o unga behöver inte fler insatser sedan föräldrarna fått nycklarna? 
 

De barn o unga som fortsatt behöver insatser vem ger den insatsen?  
 

Hur kan man förankra föräldrautbildningen med civilsamhället? 
 

Anser du att föräldrautbildningen är viktig och behöver utvecklas ytterligare?  
 
 

 

Hans-Inge Smetana 
Gruppledare (KD) 

 
 
 


